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SAK 6.2 Innmeldt ÅRSMØTESAK – ÅRSMØTE FOR 2015 

 

 

6.2 Forslag om oppretting av Anleggsfond for skisenteret i Fardalen 

 

Forslaget vert fremja av :  

Håvard Gikling(leiar skigruppa)   

Knut Jevnaker (Skisenteret i Fardalen) 

Forslag som vert fremja: Anleggsfond for skisentret i Fardalen  

 IL Jotun tok opp et lån i forbindelse med kjøp av ny tråkkemaskin.  Dette lånte har skisentret 

i Fardalen, med god hjelp fra Skigruppa, betjent siden opptaket og lånet er nå nedbetalt.    

I  årene  fremover  vil  det  være  behov  for  flere  større  investeringer  ved  Skisenteret,  for 

eksempel utskifting av tråkkemaskin, lysanlegg og bygningsmasse.   

For å være forberedt på dette ønsker styrene i Skisenteret og i Skigruppa å opprette et fond 

for fremtidige investeringer for Skisentret i Fardalen.   

Midlene i fondet skal kun kunne brukes til utbedring og utvikling av anlegget i Fardalen, samt 

utstyr for løypepreparering.  Med utbedring av anlegget menes nødvendige større vedlikehold 

på  lysløypa,  som  for  eksempel  utskifting  av  gamle  lysarmatur  og  kabler,  nødvendig 

oppgradering av skihytta og garasje, samt videreutvikling og forbedring av løypetrase.    

Skisenteret i Fardalen og Skigruppa vil begge arbeide for å få midler inn til fondet. Årlig 

innbetaling til fondet ventes å være i samme størrelsesorden som midlene som til nå har gått 

til nedbetaling av lån på tråkkemaskinen.  

Fondet skal disponeres av Skisenteret. Bruk av midler i fondet må godkjennes av styrene i 

Skisenteret og Skigruppa i fellesskap.  

Vi ber om at årsmøte i IL Jotun gir sin tilslutning til at det opprettes et slikt fond med oven 

nevnte bruks begrensninger og retter.  

På vegne av styre i Skigruppa:                    På vegne av styre i Skisenteret i Fardalen  

Håvard Gikling, Leiar           Knut Jevnaker , Leiar.  

 

Saken har ikkje vore til behandling i hovedstyre. 

 

  


